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Από το υπ’ αριθ. 21/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 656/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  15ου θέματος «Εγκριση ή 
μη συνδιοργάνωσης με τον Φαρμακευτικό Σύλλογο Ημαθίας 
ημερίδας με θέμα τα ναρκωτικά και τις συνέπειές τους στην 
κοινωνική ζωή». 

 
       Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 642/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 643/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Μ. Γαβρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Μιχαηλίδης.  
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 645/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Η. 
Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ.. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 659/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής:  
           Με το υπ αριθ. 64/18-10-05 έγγραφό του ο Φαρμακευτικός Σύλλογος Ημαθίας 
μας ενημερώνει ότι  προτίθεται να διοργανώσει στη Βέροια επιστημονική ημερίδα με 
θέμα τα ναρκωτικά και τις συνέπειές τους στην κοινωνική ζωή στις 11 ή 18 
Δεκεμβρίου 2005,   και ζητά την συνδιοργάνωσή της με τον Δήμο Βέροιας. 

Με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρο 218 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), όπως 
αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03 
προβλέπεται ότι  ΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς 
του προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις που τις 
οργανώνει ο Δήμος εφ όσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και συνδέονται 
με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των πολιτιστικών 
και πνευματικών ενδιαφερόντων των δημοτών του,  β) όμοιες εκδηλώσεις που 
οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος γ) «απονομή τιμητικών διακρίσεων, 
αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού 
ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών 
προσώπων, τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική οικονομική και  
πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου.΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6441  
΄΄Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις και διαλέξεις΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 7.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 220,60.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με τον 
Φαρμακευτικό Σύλλογο Ημαθίας επιστημονικής ημερίδας με θέμα τα ναρκωτικά και 
τις συνέπειές τους στην κοινωνική ζωή στις 11 ή 18 Δεκεμβρίου 2005στη πόλη μας, 
ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του 
προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Προτείνω μαζί με τον φαρμακευτικό σύλλογο και το Δήμο να είναι 
συνδιοργανωτής και η «ΠΡΟΣΒΑΣΗ» η μη αστική εταιρεία που έχουμε  με τη 
Νομαρχία και τους άλλους φορείς. 
 Τροχόπουλος: Κάναμε αυτή την πρόταση στο Δήμο για συνδιοργάνωση με 
θέμα τα ναρκωτικά. Εχουμε σκοπό να φέρουμε από Αθήνα και από το Υπουργείο 
υγείας εκπροσώπους και από τον  ΕΟΦ και από τον ΟΚΑΝΑ. Επειδή προηγουμένως 
το πήρε επί προσωπικού αυτό που είπε η κ. Ουσουλτζόγλου για την συνδιοργάνωση 
κλπ., θέλω να σας πω ότι εμείς δεν έχουμε ανάγκη να μας κάνετε χάρη να μας δώσετε 
το χώρο τεχνών , θα τον νοικιάσουμε.  
 Πρόεδρος:Αφού  εμείς σας τον δίνουμε; 
 Τροχόπουλος: Όχι. Παραιτούμαι. Το νοικιάζω, δεν έχουμε πρόβλημα. Ο 
φαρμ. σύλλογος έχει μεγάλη εμπειρία σε τέτοιες ημερίδες και διοργανώσεις, δεν 
έχουμε σκοπό να κάνουμε οικονομία για να πάρουμε το χώρο τεχνών, εμείς το 
κάνουμε για να προσδώσουμε λίγο από την αίγλη  αυτής της ημερίδας που θα έχει 
οπωσδήποτε αίγλη, να φανεί και ο Δήμος ο δικός μας. Εμείς οι φαρμακοποιοί έχουμε 
επιχείρηση. Δεν θέλω να το παινευτώ είμαστε οι πρώτοι στο νομό σαν επιχείρηση 
καθαρή, η οποία έχει δύο με δυόμισι δις πάνω από ότι έχει ο Δήμος προϋπολογισμό. 
Αυτό μόνο σας λέω, δεν έχουμε    ανάγκη  να μας κάνετε δώρο το χώρο τεχνών, εμείς 
το κάνουμε για να προσδώσουμε αυτή τη αίγλη της εκδήλωσης  να φανεί και ο Δήμος 



μας. Από κει και πέρα αν υπάρχουν τέτοιες απόψεις στο Δήμο παραιτούμαι. Επειδή 
προτείνουμε την 18η Δεκεμβρίου για ημέρα διεξαγωγής  και υποψιάζουμε ότι θα είναι 
η τελευταία Κυριακή του έτους και θα είναι ανοιχτά τα καταστήματα  για να μην 
αυτό συμβάλει στην μη επιτυχή οργάνωση, να γίνει τέλη Γενάρη αυτή η εκδήλωση. 
Με αυτό που είπε ο Δήμαρχος διαφωνώ. Εγώ δεν θέλω να μπει η ΠΡΟΣΒΑΣΗ σαν 
συνδιοργανωτής και να σας εξηγήσω γιατί. Η ΠΡΟΣΒΑΣΗ είναι μία Νομαρχιακού 
επιπέδου οργάνωση, η οποία έχει έσοδα από συλλόγους όπως εμάς που συμμετέχουμε 
στο Δ.Σ. με 1.000,00€ το χρόνο, έχει έσοδα από Δήμους, από τον ΟΚΑΝΑ και από 
την Νομαρχιακή Αυτ/ση. Αν ήθελε η ΠΡΟΣΒΑΣΗ να κάνει εκδήλωση μπορούσε να 
ζητήσει από το Δήμο να κάνει εκδήλωση για τα ναρκωτικά. Αυτή είναι αυτόνομη 
εκδήλωση του συλλόγου φαρμακοποιών Ημαθίας, θέλουμε να έχουμε τον πρώτο 
λόγο όσον αφορά  το πρόγραμμα, τις προσκλήσεις, τα πάντα ότι αφορά την 
διοργάνωση της ημερίδας. Είναι μια ημερίδα η οποία γίνεται αυτόνομα από τον  
φαρμακευτικό σύλλογο Ημαθίας, αυτή είναι η άποψή μας. 
 Μιχαηλίδης: Διευκρινιστικά πριν κάνω την τοποθέτησή μου θα ήθελα να 
μάθω αν ο κ. Τροχόπουλος παραιτείται  της αιτήσεως. 
 Πρόεδρος: Όχι δεν παραιτείται. 
 Μιχαηλίδης: Θα ήθελα να το δηλώσει. 
 Πρόεδρος: Η εκτίμηση του προεδρείου είναι ότι δεν παραιτείται του 
αιτήματός του, πλην όμως δεν δέχεται την είσοδο της ΠΡΟΣΒΑΣΗΣ στη 
συνδιοργάνωση.  
 Μιχαηλίδης: Θα ήθελα πάντως σε κάθε περίπτωση ο κ. Τροχόπουλος  να 
διευκρινίσει για τη δευτερομιλία μου εάν παραιτείται του αιτήματος για 
συνδιοργάνωση  από τον Δήμο όσον αφορά αυτή την ημερίδα και μάλιστα  να τον 
συγχαρώ προσωπικά και τον φαρμακευτικό σύλλογο, η οποίοι ανοίγουν ένα μεγάλο 
θέμα, ένα θέμα  το οποίο το έχω θίξει δύο φορές στο Δ.Σ. σε προ ημερήσια διάταξης 
τοποθέτησή μου, ειλικρινά θα τον συγχαρώ γιατί μία τέτοια δράση, μία τέτοια 
κουβέντα αν ανοίξει  θα βοηθήσει πάρα πολλούς ανθρώπους και βέβαια θα ήθελα να 
ήτανε και άλλοι σε αυτό το  πάνελ των ομιλητών  και μάλιστα είχα προτείνει αυτή η 
συζήτηση να γίνει  σε μία «πανηγυρική» συνεδρίαση του Δ.Σ. όπου πλέον δεν θα 
καταθέτει απόψεις ένα σύλλογος όπως είναι ο φαρμ. σύλλογος και καλά κάνει, αλλά 
να αφήσουμε και το στίγμα μας εμείς σαν Δ.Σ. Παρόλα αυτά όμως στο σκέλος της 
συνδιοργάνωσης έχω κάποιες απορίες. Η επιτροπή αποφασίζει ομόφωνα να 
συνδιοργανώσει αυτή την εκδήλωση  με 220€ υπόλοιπο ταμείου. Δεν μπορώ να 
καταλάβω ποια συνδιοργάνωση είναι αυτή και εν πάσει περιπτώσει εσείς που τόσο 
πολύ κε Δήμαρχε θέλετε  να  συνδιοργανώνετε και να φέρνετε συνέδρια, πείτε μου 
για ποιο λόγο εφόσον έχετε αυτό το σκεπτικό βάλατε προϋπολογισμό  του κωδικού 
μόνο 7.000,00€ ; Με 7.000,00€ θα κάνετε συνδιοργανώσεις και θα κάνετε δράσεις  με 
άλλους ή να βοηθείστε έμμεσα όπως είπατε πολιτιστικούς συλλόγους; Θέλω να πω 
ότι συγχαίρω όλους τους φορείς, τους συλλόγους που αναλαμβάνουν τέτοιες 
πρωτοβουλίες, οι οποίες δυστυχώς για μας, κατά πως φαίνεται, δεν μπορεί να λάβει ο 
Δήμος. Αυτά για την πρωτομιλία και θέλω την διευκρίνιση του κ. Τροχόπουλου. 
 Δήμαρχος: Η επιτροπή αποφάσισε ύστερα από αίτηση του φαρμακευτικού 
συλλόγου να γίνει  η συνδιοργάνωση από το Δήμο και τον φαρμ. σύλλογο. Έκρινα 
ότι δεν μπορεί να ύπαρχει καθ’ ύλην  αρμόδιος φορέας να ασχολείται με τα 
ναρκωτικά και να τον αφήσουμε έξω από μία τέτοια συνδιοργάνωση, γι’ αυτό και 
πρότεινα  να είναι συνδιοργανωτής και η εταιρεία αυτή, αν το σώμα αποφασίσει να 
μην είναι με γειά του με χαρά του. Εγώ πάντως προτείνω να είναι, το ποιος θα 
υπογράψει τις προσκλήσεις, το ποιος θα έχει το πρώτο λόγο,  ας τον έχει ο φαρμ. 
Σύλλογος, ο οποίος έφερε και την αίτηση, αλλά δεν νοείται να μην είναι σε μία 
εκδήλωση για τα ναρκωτικά ο αρμόδιος φορέας που είναι αυτή η εταιρεία. Και είναι 



εταιρεία του Δήμου, πληρώνει ο Δήμος χρήματα για να κάνει τους σκοπούς, γι’ αυτό 
την ιδρύσαμε για να ασχοληθεί με το θέμα των ναρκωτικών . 
 Τροχόπουλος: Σε αυτό που λέει ο κ. Δήμαρχος , αν γίνει αυτό αλλοιώνεται η 
πρόταση η δική μας, εμείς  κάναμε πρόταση  για συνδιοργάνωση. Εχουμε σκοπό να 
καλέσουμε τον ΟΚΑΝΑ η οποία είναι η προϊσταμένη αρχή  της ΠΡΟΣΒΑΣΗΣ. 
Οπότε είναι και η ΠΡΟΣΒΑΣΗ μέσα, και στην πρόσβαση εμείς είμαστε μέλη.Η 
ΠΡΟΣΒΑΣΗ συντηρείται και με δικά μας έσοδα, σας είπα 1.000,00€ το μήνα. Ούτως 
ή άλλως θα κληθεί η ΠΡΟΣΒΑΣΗ σ’ αυτή την εκδήλωση, εδώ θα καλέσουμε τον 
ΟΚΑΝΑ που είναι η προϊσταμένη αρχή της ΠΡΟΣΒΑΣΗΣ. Εγώ επιμένω στην 
πρόταση που κάνουμε σαν  φαρμ. σύλλογος,  συνδιοργάνωση αυτής της εκδήλωσης 
με τον Δήμο, και θέλω να πληρώσω και την αίθουσα. 
 Πρόεδρος: Τι θέλετε; 
 Τροχόπουλος: Θέλω να πληρώσω το ενοίκιο της αίθουσας.  
 Πρόεδρος: Συνδιοργάνωση ζητάτε από μας και θέλετε να πληρώσετε; Τότε 
μπορείτε να την κάνετε και μόνος σας. Μάλλον έχει δίκιο ο κ. Μιχαηλίδης. Εγώ άλλο 
κατάλαβα. Ποια θα είναι από κει και πέρα η βοήθεια του Δήμου όταν εσείς μισθώνετε 
το χώρο, κάνετε την εκδήλωση  όπως καλά μπορείτε να την κάνετε, δεν έχουμε 
κανένα άλλο ρόλο εμείς σαν Δ.Σ.  από ότι καταλαβαίνω.  
 Τροχόπουλος: Όταν βγαίνει η αρχηγός της αξιωματικής αντιπολίτευσης και 
λέει ότι αυτά γίνονται για να γλιτώσει ο άλλος το ενοίκιο κλπ., σας πληρώνω και το 
ενοίκιο, δεν έχω κανένα πρόβλημα.  
 Πρόεδρος: Εκεί που έχετε δίκιο είναι να πείτε δεν θέλω την ΠΡΟΣΒΑΣΗ για 
τους λόγους που έχετε πει. Δεν μπορείτε να παραιτείστε του αιτήματος αυτού για 
συνδιοργάνωση, ζητώντας να πληρώσετε. Είναι αντιφατικό. Θα αποσυρθεί το θέμα. 
Διαλέξτε και κάντε αν δεν θέλετε την συνδιοργάνωση.  
 Τροχόπουλος: Δεν είναι αντιφατικό, απλώς θίγομαι  από τα λεγόμενα της κ. 
Ουσουλτζόγλου. 
 Πρόεδρος: Η κα Ουσουλτζόγλου έκανε μία γενική τοποθέτηση σε ένα άλλο 
θέμα. Έχουμε συγκεκριμένο  θέμα δεν έχει τοποθετηθεί εδώ η κ. Ουσουλτζόγλου, δε 
νομίζω ότι σας θίγει.  
 Τροχόπουλος: Τελικά η θέση μας είναι συνδιοργάνωση μόνο με το Δήμο 
Βέροιας. 
 Μιχαηλίδης: Ο κ. Τροχόπουλος είπε πριν ότι δεν θέλει να πάρει την αίθουσα, 
θέλω να την πληρώσει, τώρα μου λέτε εσείς ….. 
 Πρόεδρος: Κατέληξε. 
 Μιχαηλίδης: Δεν είπε αυτό το πράγμα πάλι. Είναι δική σας αντίληψη. Δεν 
είπε ότι εγώ θέλω να πάρω την αίθουσα για να κάνω την συνδιοργάνωση. Δεν 
μπορούμε να ψηφίσουμε ένα πράγμα εδώ. Ερχεται ο κ. Τροχόπουλος και λέει ότι 
είναι δικαίωμά του, ότι εγώ ανακαλώ την αίτηση και εμείς να ψηφίσουμε σε αυτό το 
ζήτημα; Προσβάλει και το σώμα έτσι. Θα πρέπει να ξέρουμε τι ψηφίζουμε. 
Θεωρείστε ότι αυτό δεν είναι δευτερομιλία  γιατί θέλω να τοποθετηθώ και να 
δικαιολογήσω την ψήφο μου. Δεν μπορώ να ψηφίσω στον αέρα.  
 Πρόεδρος: Τι θέλετε κ. Μιχαηλίδη; Σας λέω ότι είπε αυτό το πράγμα. Αν 
εσείς αρνείστε  να καταλάβετε το τι είπε ο κ. Τροχόπουλος ….. 
 Μιχαηλίδης: Πριν είπατε ότι έχω δίκιο εγώ. Σοβαρά μιλάτε; 
 Πρόεδρος: Σαφώς είπε  ζητώ σαν φαρμ. σύλλογος  την συνδιοργάνωση. 
 Μιχαηλίδης: Αλλά δεν θέλω να πληρώσω. 
 Πρόεδρος: Όχι. Το διευκρίνισε.  
 Μιχαηλίδης: Ας το διευκρινίσει κάποια στιγμή ξεκάθαρα.  
 Πρόεδρος: Τοποθετηθείτε κε Μιχαηλίδη και μη μας βάζετε διλήμματα. 
 Μιχαηλίδης: Εγώ σας βάζω διλήμματα; Δεν ξέρω πως αντιλαμβάνεστε τα 
Ελληνικά. Εγώ, Ελληνικά, κατάλαβα αυτό το πράγμα. Δεν κωλυσιεργώ την 



διαδικασία. Δεν έχω τέτοια πρόθεση. Από τους συναδέλφους που βρίσκονται στην 
αίθουσα προφανώς όλοι έχουνε μπερδευτεί  στο τελικά ποια είναι η πορεία του 
θέματος. Θέλει ο φαρμακευτικός σύλλογος να κάνει συνδιοργάνωση   με το Δήμο 
αποδεχόμενος όλα αυτά  που ενδεχομένως έχουνε συμφωνήσει; Η τελικά θιγόμενος 
από κάτι αποσύρει   αυτή την αίτησή του για το χώρο τεχνών ή όποιο άλλο χώρο του 
παραχωρηθεί από το Δήμο και πληρώσει, γιατί αν τυχόν ισχύει αυτό τότε για ποιο 
λόγο κουβεντιάζουμε το θέμα. Να ψηφίσουμε τότε την συνδιοργάνωση για να 
πάρουμε και 10 αναψυκτικά  να κεράσουμε τον κόσμο. Αυτό θέλω να αποσαφηνιστεί 
και μετά θα ψηφίσω. Αλλά  δεν το έχω ακούσει ξεκάθαρα. Εσείς πριν ερμηνεύσατε 
έτσι είπε ο κ. Δήμαρχος και σας είδα και μετά ερμηνεύεται αλλιώς, ας ερμηνεύσει ο 
κ. Τροχόπουλος, ο οποίος είναι αυτός που ζητάει αυτό που ζητάει. 
 Τροχόπουλος: Ηθελα να πω ότι επιμένω να ψηφιστεί η πρόταση έτσι όπως 
είναι, δηλ. συνδιοργάνωση αυτής της ημερίδας  του φαρμ. συλλόγου Ημαθίας με το 
Δήμο Βέροιας.  
 Πρόεδρος: Χωρίς μίσθωμα. 
 Τροχόπουλος: Γιατί επιμένετε σε πράγματα; Εγώ είπα ότι επειδή θίγομαι από 
τα λεγόμενα της κας Ουσουλτζόγλου καταλήγω στη συνδιοργάνωση με το Δήμο 
Βέροιας  αλλά με μίσθωμα για το Χώρο Τεχνών. 
 Πρόεδρος: Με μίσθωμα; Το θέμα πρέπει να αποσυρθεί. Κε Αντιδήμαρχε 
νομίζω ότι δεν μπορούμε να το συνεχίσουμε. 
 Μιχαηλίδης: Είδατε κε πρόεδρε που είχα δίκιο τελικά; 
 Δελαβερίδης: Μπορείτε να μου εξηγήσετε τη διαφορά της συνδιοργάνωσης 
από το αν θα πληρώσει  ο φαρμ. σύλλογος ή αν δεν πληρώσει. Ποια είναι η διαφορά; 
Δεν το κατάλαβα, για ποιο λόγο θέλετε να το αποσύρετε; Εδώ ψηφίζουμε για τη 
συνδιοργάνωση .Τι σημασία έχει το αν θα πληρώσει ο φαρμ. σύλλογος ή όχι; 
 Πρόεδρος: Εμείς τι θα κάνουμε σε αυτήν την συνδιοργάνωση;  

Δελαβερίδης: Θα πάμε θα μιλήσει κάποιος από εμάς, άλλη βαρύτητα θα έχει 
όταν και ο Δήμος θα είναι συνδιοργανωτής . 

Δήμαρχος: Αντί να καταθέτουμε εδώ προτάσεις για τα ναρκωτικά και να 
συζητήσουμε πώς θα διοργανώσουμε καλύτερα αυτή την εκδήλωση την έχουμε 
ψιλοδιακωμωδήσει και με ευθύνη όλων μας, προτείνω να αναβληθεί και να έρθει την 
επόμενη φορά. 

Δελαβερίδης: Αυτήν την πρόταση τη δέχομαι κε πρόεδρε, όμως δεν δέχομαι 
τη δική σας για να αποσυρθεί. 

Πρόεδρος: Εκανα έκκληση στον κ. Δήμαρχο να ζητήσει αναβολή. Ξέρω πολύ 
καλά τι έκανα.  

Μιχαηλίδης: Αυτό κε πρόεδρε είναι πρωτόγνωρο. Συνεννοηθείτε μεταξύ σας 
τι θέλετε συνδιοργάνωση ή όχι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, 
Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης,  Δ. Δάσκαλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι:  

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Τσιάρας. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Γ. Τροχόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- το αριθ. πρωτ. 64/18-10-05 έγγραφο του Φαρμακευτικού Συλλόγου Ν. Ημαθίας. 



3.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του  15ου θέματος «Εγκριση ή μη 
συνδιοργάνωσης με τον Φαρμακευτικό Σύλλογο Ημαθίας ημερίδας με θέμα τα 
ναρκωτικά και τις συνέπειές τους στην κοινωνική ζωή» προκειμένου να 
επανεξετασθεί από την Υπηρεσία του Δήμου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  656 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-11-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


